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Protokół Nr 10/16 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 20 grudnia 2016 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 14.00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR XXIII/72/16 z dnia 

28 października 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                               

o współpracy dotyczącego współfinansowania opracowania Katalogu Ofert 

Inwestycyjnych.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 rok.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 r.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                                

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2016-2025  –   FK.26/16.   

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                             

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.27/16.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie 
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wygasają z upływem roku budżetowego 2016 – FK.28/16.   

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-2035.   

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017.   

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR XXIII/72/16 z dnia 28 

października 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                                                           

o współpracy dotyczącego współfinansowania opracowania Katalogu Ofert 

Inwestycyjnych.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał czy Gmina Szadek podała 

przyczynę wycofania się z projektu.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że w piśmie nie podano przyczyny.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 rok.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
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uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2017 r.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zgłosił wniosek o zamieszczenie                         

w planie pracy rady w III kwartale tematu pt: „Informacja o wynikach badania na 

podstawie opinii i raportu biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z o.o. za rok obrotowy od 1 stycznia 

2016 do 31 grudnia 2016.”. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła powyższy wniosek.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                                

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025  –   FK.26/16.   

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał o zagadnienie „Objęcie udziałów Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Spółka z o.o. „ – 800.000 zł.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, że ma miejsce weryfikacja 

dokumentacji technicznej pod kątem złożenia wniosku o dofinansowanie. Zmieniony 

został  komentarz, że dokumentacja będzie z tego opłacona. Więcej wydatków w tym 

temacie na ten roku w szpitalu nie będzie. Jest inna kwestia, która jest umieszczona 

w prognozie finansowej jako pokrycie wkładu własnego wg. przedstawionej 

koncepcji. Te pieniądze, które nie będą wykorzystane są urealniane do tych 

wielkości, które będą zrealizowane jeszcze w tym roku.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
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uchwały.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                             

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.27/16.   

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do tematu pieniędzy, które zostały 

zabezpieczone na spłatę roszczenia wynikającego z negatywnego rozpatrzenia 

wniosku przez Miasto Zduńska Wola w związku z drogą „Północ- Południe”.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska powiedziała, że jeżeli chodzi o budżet to w 

związku z tym, że Miasto nie wpłaci wymaganej  kwoty należy zabezpieczyć środki 

po stronie dochodowej.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak stwierdził, że powiat zduńskowolski spłacił 

całą kwotę, powiat łaski podjął decyzję o spłacie w przeciwieństwie do miasta 

Zduńska Wola, które uważa, że nie ma podstaw.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że Pan Prezydent wynajął kancelarię 

zewnętrzną, mimo zawartych umów w których jasno były wyartykułowane  regulacje i 

tryb. Kiedy wyrok stał się prawomocny jego wykonanie nie budzi wątpliwości. W 

sytuacji nie dokonania wpłaty Urząd Marszałkowski mógłby wszcząć tryb 

egzekucyjny. Na poprzedniej sesji zostały włączone wszystkie dochody z tytułu 

zwrotu środków na realizację zadań po ich wykonaniu z tytułu wkładu własnego 

dzięki temu zostały pozyskane środki w wysokości 2.500.000 zł, co pozwoli na 

zrealizowanie tych wymagań. Spór może trwać rok, dwa, powiat musi zapewnić 

stabilność finansów.  

  

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2016 – FK.28/16.   
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Starosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. Projekt dotyczy zadania „e- 

Powiat Zduńskowolski, oraz „Rozwój infrastruktury lekkoatletycznej wraz z budową 

systemu nawadniania boisk do piłki nożnej na terenie PMOS w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że bieżnia wymaga odwodnia. 

 

Starosta Wojciech Rychlik stwierdził, że samo boisko ma odwodnienie ale ma 

miejsce zagęszczanie gleby, które spowodowały ciężkie pojazdy. Nie będzie miało to 

znaczenia kiedy bieżnia będzie poliuretanowa. Realizacja zadania będzie 

uzależniona od pozyskania środków zewnętrznych.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2017-2035.   

Starosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały.  

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017.   

Starosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały.  

Komisja 5 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” (P. Dariusz Kubiak, P. Jolanta 

Witkowska) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 12  

Sprawy rożne. 
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Starosta Wojciech Rychlik omówił sprawy bieżące powiatu. 

Jeżeli chodzi o inwestycje to zadania roku 2016 zostały zrealizowane. Powiat 

otrzyma dofinansowanie na ul. Kilińskiego, gorzej sytuacja wygląda z ul. Wiejską 

otrzymanie środków nie będzie możliwe, należy pomyśleć o nakładce asfaltowej. 

Toczy się akcja zimą. Są tutaj kłopoty z firmą „DROMAG”. Trzeba będzie myśleć o 

wzmocnieniu powiatowego zarządu dróg. Obserwuje się spadek dochodów 

szczególnie w oświacie w porównaniu do lat poprzednich. W nowy rok powiat 

wchodzi bez zobowiązań wymagalnych.  

 

Punkt 13 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               

                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P.E. Szymczak 


